
Interpellation ställd till:

Samhällsbyggnadsnämndens ordförande Eva Larsson (C)

Vid det avslutande mötet 2023 fattades beslut att förändra

möjligheten till snöröjning på enskilda vägar. Förändringen är
planerat att starta vintersäsongen 2024/2025. Snöröjning på enskilda

vägar har funnits i många år en uppskattade service för landsbygdens

boende, lika så ett gott argument när man valt vår kommun som
bosättningsort. Kan tyckas att det finns tid för de som påverkas att

söka andra lösningar på de svårigheter som många möts av. Var detta

möjligen orsaken till att beslutet fattades så snabbt? Med anledning

av ärendets hantering har jag följande frågor att ställa.

1. Enligt samhällsbyggnadsnämndens beslut 2023-05-03 skulle

tjänsteskrivelsen i ärendet skickats vidare till kommunstyrelsen

som underlag i budgetarbetet. Varför gjordes inte detta?

2. Vid samhällsbyggnadsnämndens sammanträde 2023-12-03
begärdes en återremiss i ärendet för att hitta alternativa

besparingar, vilken röstades ned med minsta möjliga marginal.
Var orsaken att uppdraget var så tydligt så det endast

innefattade snöröjningen på landsbygden, utan att söka andra

alternativ till besparing?
3. Om det var enda alternativet till besparing, varför innefattade

uppdraget inte flera möjligheter till besparing?
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